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Abstract (en)
Device for warning work gangs, in which control instructions are transmitted from the control unit circuit (3) as a work gang warning to an external
system (2) on the work site side by means of an internal system (1) on the control unit side and the safety station transmits an acknowledgement
from the external system to the internal system after the safety measures have been carried out on the work site. The worker gang is protected in a
manner which is secure in terms of signalling technology by the exit or blocking signal (30) controlled by the internal system (1). A control instruction,
initiated by the station master, for the exit or blocking signal (30), is only triggered by the acknowledgement of the safety station. <IMAGE>

Abstract (de)
Einrichtung zum Warnen von Rotten, bei der Stellbefehle von der Stellwerkschaltung (3) als Rottenwarnmeldung mittels einer stellwerkseitigen
Innenanlage (1) an eine baustellenseitige Außenanlage (2) übertragen werden und der Sicherungsposten nach Durchführung der
Sicherungsmaßnahmen auf der Baustelle eine Quittierungsmeldung von der Außenanlage an die Innenanlage absendet. Die Arbeiterrotte ist
signaltechnisch sicher durch das von der Innenanlage (1) gesteuerte Ausfahr- oder Blocksignal(30) geschützt. Ein vom Fahrdienstleiter initiierter
Stellbefehl für das Ausfahr- oder Blocksignal (30) wird erst durch die Quittierungsmeldung des Sicherungspostens ausgelöst.
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